
 

Bestyrelsesmøde - torsdag d. 20. juni 2019, kl.17.30 

klublokalet 

Indkaldte: IGK Bestyrelse 2019, Kaare Frogne, Rasmus Christensen, Lissen V. Nielsen 

Afbud: Kruse 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden  
1. Godkendt 

2. Godkendelse af seneste referat 
1. Godkendt 

3. Godkendelse af revideret forretningsordenen (læs oplæg fra JH fra sidste møde) 
1. Godkendt 

4. Tilsendte oplæg fra Vestegnens Sportsklinik debatteres 
1. Claus Kærgaard er nu bestyrelsens kontaktperson og aftaler et møde med Filip & 

Marc – Slut juli/start August 
5. Opdatering fra IGC A/S 

1. Udestuen nærmer sig sin afslutning, møbler, gardiner osv. mangler endnu, der 
mangler lidt el og det forventes det bliver helt afsluttet omkring august. 

2. Begynderarbejde kræver noget mere end bare Marcs undervisning - Golfbox 
færdigheder og alm. uddannelse om at være golfer i vores klub. Tages videre 
længere ned på dagsordenen. 

3. Bunkers - Man starter på hul 6, snak om at lukke huller over vinteren, mens der 
arbejdes på de enkelte huller. Arbejdet afhænger meget af væksten på banen, 
personalesituationen og derfor svært at give konkret tids-løfte 

4. Hul 2 arbejdes der hårdt på, så fairway kan komme i nærheden af resten af 
banen. 

6. Fremlæggelse af IGC-fremtidsvisions prioriteringer - RHC, KF 
1. Prioriteringer blev fremlagt fortroligt for bestyrelsen 

7. Herreklubbens brev omkring restauranten 
1. Længere debat omkring samarbejdet omkring restauranten og klubben. 

Forventningsafstemning. Vi sender et svar til herreklubben.  
8. Onlinebetaling (PBH) 

1. Forhøjelse af det generelle turnerings-fee med 10 kr. for at dække klubbens 
udgifter og administration ved onlinebetaling i turneringsmodulet. 

9. Golfspilleren i Centrum (IGC ønsker ikke at fortsætte med det) 
1. Debat omkring konceptet og ender ud i at klub & IGC selv vil lave spørgeskemaer 

til udsendelse til klubbens medlemmer. Hverken klub eller IGC syntes 
resultaterne er ret brugbare i forhold til prisen og den viden vi får. 



10. Status på aftaler og kontrakter mellem IGC - IGK og DGU (Kickstart af ”projekt aftale”) 
- Kaare fortæller om sin opfattelse af aftale situationen og hvad der er sket de seneste år. 
- Hvilken aftale har Kaare med DGU? Hvilke vilkår gælder for den? 
- Hvad er diskuteret om ændring/ajourføring af aftalen mellem IGK og IGC?  
- Hvilke løsninger har været diskuteret og hvad er status? 
- Hvad er Kaares forslag/anbefaling til fremtidig samarbejdsmodel og aftalestruktur mellem IGC og IGK? 

1. Længere forklaring af Kaare om aftalen, bestyrelsen er blevet klogere på 
situationen, vi kører på den originale aftale fra 2005 nu og vores forretningsvalg 
vil tage den videre med Kaare, samt DGU 

2. Skovboaftalen evalueres sammen med Skovbo 
1. Kaare vil orientere om det videre forløb 

11. Opgaver i klub-regi (kom med min. 3 opgaver i syntes der er vigtige) 
- Konkret mangler vi en formand til begynder udvalget 
- Klaus Gundertofte ønsker ikke at fortsætte på posten - JH står på hjemmesiden midlertidigt 
- Vicky, Kim og Anette Lerche Olsen har givet udtryk for de gerne vil hjælpe om onsdagen 
- Har skrevet til Henry, om hvad han har brug for af hjælp  

1. Vi lægger op til et nyt udvalg: Bane-, regel og handicap udvalg - Kent Kølvig vil 
være repræsentant for bestyrelsen 

2. Kent udarbejder et oplæg til udvalgenes virke og et generelt skriv som vi kan få 
indberetninger fra alle.  

3. Nyt begynder og rekrutterings udvalg, vi lægger op til at Thomas Kruse 
repræsenterer bestyrelsen i udvalget og vi undersøger med forskellige andre om 
de vil yde en indsats, i samarbejde med Marc og de ting der er nævnt under 
punkt 5.2 

12. Kort orientering fra bestyrelsens medlemmer - herunder arbejdet i udvalg  
1. Peter har sendt ud for regel- og handicap, TU og Aktivitetsudvalg, samt 

Regionsgolf – Kort snak om hvordan Peter arbejder på overlevering på de 
opgaver han varetager i øjeblikket. Kort snak om medlemstal og hvordan de 
fungerer. 

2. Eliteudvalget: første holdet er rykket op i 3. division, 2. holdet ligger først i deres 
pulje med god chance for oprykningsspil d. 15.9. – 3. holdet ligger sidst i deres 
pulje og er uden for chance for oprykning. 

3. Juniorudvalget: Junior træningen går godt, den klub med flest deltagere i 
Kredsturneringen på søndag. 

4. Bane udvalg – debat om omstrukturering, forslag om en ny sammensætning der 
er bredere fundering i gruppen af medlemmer 

13. Økonomi - Merete 
14. Næste møder – Jan laver doodle 
15. Eventuelt 

 


